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Protokół Nr V/2024 

z V sesji dziewiątej kadencji Rady Gminy Karczmiska, 

która odbyła się 17 września 2024 roku 

Obrady V sesji Rady Gminy Karczmiska dziewiątej kadencji rozpoczęto w dniu 17 

września 2024 roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Karczmiska, ul. Centralna 17, 24-310 

Karczmiska o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:06 tego samego dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych 

Obecni: 

1. Grzegorz Bartoś 

2. Jarosław Dobrzyński 

3. Marcin Jarosz 

4. Artur Karaś 

5. Krzysztof Karaś 

6. Renata Kłak 

7. Edyta Kubiś 

8. Katarzyna Lewandowska 

9. Joanna Nowak 

10. Elżbieta Popiołek 

11. Monika Rymarczyk 

12. Michał Walencik 

13. Agnieszka Wałachowska 

14. Justyna Wciseł 

15. Stanisław Włodek 

1. Otwarcie sesji. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Walencik słowami: 

„Szanowni Państwo otwieram V sesję Rady Gminy dziewiątej kadencji zwołaną na dzień 17 

września 2024 r.”. Powitał radnych z terenu Gminy Karczmiska, Wójta Gminy Panią Alicję 

Bełcik, Skarbnika Gminy Panią Katarzynę Sochę, Sekretarza Gminy Pana Waldemara Gogoła, 

obsługę prawną Pana Michała Banię, informatyka Pana Łukasza Krzesińskiego, pracownika ds. 

obsługi Rady Gminy Panią Elżbietę Żółkiewską oraz Sołtysów tych nowo wybranych i tych, 

którzy w dalszym ciągu pełnią swoja funkcje w sołectwie. Pogratulował wyboru i życzył 

owocnej współpracy. 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było zapoznanie z porządkiem obrad, 

poprosił o potwierdzenie quorum. Stwierdził, że na sali obrad obecnych było 13 radnych, więc 
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obrady będą prawomocne i można podejmować uchwały. Powiedział, że na Sali obrad znajduje 

się nowo wybrana radna Pani Edyta Kubiś, która za chwilę zostanie zaprzysiężona, jednak na 

chwilę obecną nie może brać czynnego udziału w głosowaniach i sprawdzaniu quorum. 

Powiedział też, że porządek obrad został wysłany wraz z zaproszeniami pocztą jak również na 

urządzenia mobilne i radni mieli możliwość zapoznać się z nim, wiec teraz nie będzie go 

odczytywał. Zapytał, czy ma ktoś jakieś wnioski, bądź uwagi do zaproponowanego porządku 

obrad. 

Alicja Bełcik powiedziała, ze chce złożyć wniosek o wprowadzenie dwóch punktów: 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku aplikacyjnego i 

przystąpienie do realizacji projektu pod nazwą „Kompleksowa modernizacja 

energetyczna budynków dydaktycznych Zespołu Szkół w Karczmiskach” jako punkt 13, 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024 jako punkt 14. 

do porządku obrad V sesji Rady Gminy Karczmiska dziewiątej kadencji. 

Michał Walencik zapytał, czy są jeszcze jakieś inne wnioski. Nie było, w związku z powyższym 

zarządził głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie wprowadzenie dwóch punktów: - Podjęcie uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na złożenie wniosku aplikacyjnego i przystąpienie do realizacji projektu pod 

nazwą „Kompleksowa modernizacja energetyczna budynków dydaktycznych Zespołu Szkół w 

Karczmiskach” jako punkt 13, oraz - Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 

rok 2024 jako punkt 14, do porządku obrad V sesji Rady Gminy Karczmiska dziewiątej kadencji, 

zgłoszony przez Wójta Gminy Karczmiska Panią Alicję Bełcik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Artur Karaś, Krzysztof Karaś, Renata 

Kłak, Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Monika Rymarczyk, Michał Walencik, 

Agnieszka Wałachowska, Justyna Wciseł, Stanisław Włodek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Popiołek 

Michał Walencik powiedział, że wniosek w sprawie wprowadzenie dwóch punktów: - Podjęcie 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku aplikacyjnego i przystąpienie do 

realizacji projektu pod nazwą „Kompleksowa modernizacja energetyczna budynków 

dydaktycznych Zespołu Szkół w Karczmiskach” jako punkt 13, oraz - Podjęcie uchwały w 

sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024 jako punkt 14, do porządku obrad V sesji Rady 

Gminy Karczmiska dziewiątej kadencji, zgłoszony przez Wójta Gminy Karczmiska Panią Alicję 
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Bełcik został przyjęty, po czym zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad po 

wprowadzonych zmianach. 

Głosowano w sprawie przyjęcia porządku obrad po wprowadzonych zmianach wnioskiem 

Wójta Gminy Pani Alicji Bełcik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Artur Karaś, Krzysztof Karaś, Renata 

Kłak, Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Monika Rymarczyk, Michał Walencik, 

Agnieszka Wałachowska, Justyna Wciseł, Stanisław Włodek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Popiołek 

Michał Walencik stwierdził, że porządek obrad po wprowadzonych zmianach wnioskiem Wójta 

Gminy Pani Alicji Bełcik został przyjęty i następnie odczytał porządek obrad po wprowadzonych 

zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad. 

3. Wręczenie radnej zaświadczenia o wyborze. 

4. Złożenie ślubowania przez radną według treści określonej w art. 23 ust. 1 ustawy 

o samorządzie gminnym. 

5. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Gminy. 

6. Przyjęcie protokołu z IV nadzwyczajnej sesji Rady Gminy. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Zintegrowanych Inwestycji 

Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Opola Lubelskiego na lata 2023-

2027. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem bądź zarządzającym jest Gmina Karczmiska, 

udostępnianych dla przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z nich. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku Gminy Mońki z dnia 31 lipca 2024 r. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wystąpienia do Sejmu 

Rzeczypospolitej Polskiej z petycją o podjęcie inicjatywy ustawodawczej w zakresie 

nowelizacji ustawy o ochronie zwierząt i innych ustaw powiązanych tematycznie. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gminnej. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku aplikacyjnego i 

przystąpienie do realizacji projektu pod nazwą „Kompleksowa modernizacja 

energetyczna budynków dydaktycznych Zespołu Szkół w Karczmiskach” jako punkt 13, 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024 jako punkt 14. 

15. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 
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16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

17. Wolne wnioski i komunikaty. 

18. Zamknięcie obrad. 

3. Wręczenie radnej zaświadczenia o wyborze. 

Michał Walencik przeszedł do realizacji następnego punktu sesji i poprosił Przewodniczącą 

Gminnej Komisji Wyborczej Panią Emilię Przewłokę o wręczenie zaświadczenia o wyborze na 

radnego Gminy Karczmiska. 

Emilia Przewłoka Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej wręczyła radnej Pani Edycie 

Kubiś zaświadczenie o wyborze na Radnego Gminy Karczmiska (drugi egz. zaświadczenia 

znajduje się w załączeniu protokołu). 

4. Złożenie ślubowania przez radną według treści określonej w art. 23 ust. 1 ustawy 

o samorządzie gminnym. 

Michał Walencik przeszedł do realizacji następnego punktu sesji do ceremonii złożenia 

ślubowania przez nowo wybraną radną Panią Edytę Kubiś, Poinformował, że po odczytaniu 

przez niego roty ślubowania radna składa ślubowanie słowem „Ślubuję”, ewentualnie po słowie 

„Ślubuję”  radna może dodatkowo wypowiedzieć formułę: „Tak mi dopomóż Bóg”. Poprosił 

wszystkich o powstanie, a następnie odczytał rotę ślubowania: 

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 

radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy 

i jej mieszkańców”. 

Po odczytaniu roty ślubowania nowo wybrana radna Pani Edyta Kubiś powiedziała: „ślubuję, tak 

mi dopomóż Bóg”. 

Michał Walencik pogratulował i powiedział, że od tego momentu Pani Edyta Kubiś jest 

prawomocną radną Gminy Karczmiska dziewiątej kadencji i od tej chwili może brać czynny 

udział w głosowaniach i pracach rady. 

Alicja Bełcik złożyła gratulacje nowo wybranej radnej i życzyła sukcesów i zadowolenia z 

wykonywanych obowiązków. 

5. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Gminy. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było przyjęcie protokołu z III sesji Rady 

Gminy. Powiedział, że projekt protokołu jest zamieszczany na urządzeniach mobilnych i każdy 

radny ma obowiązek zapoznania się z nim za pomocą urządzenia mobilnego, bądź na stanowisku 

ds. obsługi Rady Gminy u Pani Eli, bo jest on tam dostępny do wglądu. Zapytał, czy ktoś z 

radnych ma uwagi do protokołu z III sesji Rady Gminy. Uwag nie było, w związku z 

powyższym poprosił o potwierdzenie quorum, na sali obrad było 14 radnych, po czym zarządził 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z III sesji Rady Gminy. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 
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Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Artur Karaś, Krzysztof Karaś, Renata 

Kłak, Edyta Kubiś, Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Monika Rymarczyk, Michał 

Walencik, Agnieszka Wałachowska, Justyna Wciseł, Stanisław Włodek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Popiołek 

Michał Walencik stwierdził, że protokół z III sesji Rady Gminy został przyjęty. 

6. Przyjęcie protokołu z IV nadzwyczajnej sesji Rady Gminy. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było przyjęcie protokołu z IV 

nadzwyczajnej sesji Rady Gminy. Powiedział, że projekt protokołu jest zamieszczany na 

urządzeniach mobilnych i każdy radny ma obowiązek zapoznania się z nim za pomocą 

urządzenia mobilnego, bądź na stanowisku ds. obsługi Rady Gminy u Pani Eli, bo jest on tam 

dostępny do wglądu. Zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu z III sesji Rady Gminy. 

Uwag nie było, w związku z powyższym zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z IV nadzwyczajnej sesji Rady Gminy. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Artur Karaś, Krzysztof Karaś, Renata 

Kłak, Edyta Kubiś, Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Monika Rymarczyk, Michał 

Walencik, Agnieszka Wałachowska, Justyna Wciseł, Stanisław Włodek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Popiołek 

Michał Walencik stwierdził, że protokół z IV nadzwyczajnej sesji Rady Gminy został przyjęty. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim były interpelacje i zapytania radnych. 

Zapytał, czy ktoś z Radnych ma jakieś interpelacje bądź zapytania oraz przypomniał, że należy je 

składać na piśmie do Przewodniczącego Rady Gminy za pośrednictwem biura rady. Nie było 

żadnych interpelacji, ani zapytań, w związku z tym zamknął ten punkt obrad. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Zintegrowanych Inwestycji 

Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Opola Lubelskiego na lata 

2023-2027. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było podjęcie uchwały w sprawie 

przyjęcia Strategii Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Opola Lubelskiego na lata 2023-2027. Powiedział, że ten projekt uchwały był 

szczegółowo przedstawiony przez Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji i 

Drogownictwa Panią Agnieszkę Siedliską przed sesją na wspólnym posiedzenie stałych Komisji 

Rady Gminy Karczmiska i radni mieli możliwość zadawania pytań dotyczących tej strategii Panu 

Markowi Kowalskiemu, który jest jej autorem. Zapytał, czy ma ktoś jakieś pytania odnośnie 

projektu tej uchwały. Pytań nie było, w związku z tym zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Zintegrowanych 

Inwestycji Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Opola Lubelskiego na lata 2023-

2027. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Artur Karaś, Krzysztof Karaś, Renata 

Kłak, Edyta Kubiś, Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Monika Rymarczyk, Michał 

Walencik, Agnieszka Wałachowska, Justyna Wciseł, Stanisław Włodek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Popiołek 

Michał Walencik stwierdził, że Uchwała nr V/17/2024 w sprawie przyjęcia Strategii 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Opola 

Lubelskiego na lata 2023-2027 została podjęta i zamknął ten punkt. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem bądź zarządzającym jest Gmina 

Karczmiska, udostępnianych dla przewoźników oraz warunków i zasad korzystania 

z nich. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było podjęcie uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem 

bądź zarządzającym jest Gmina Karczmiska, udostępnianych dla przewoźników oraz warunków i 

zasad korzystania z nich. Powiedział, że ten projekt uchwały był szczegółowo przedstawiony 

przez Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji i Drogownictwa Panią 



PROJEKT  ORG.0002.8.2024 

7 
 

Agnieszkę Siedliską przed sesją na wspólnym posiedzenie stałych Komisji Rady Gminy 

Karczmiska i radni mieli możliwość zadawania pytań dotyczących projektu uchwały. Zapytał, 

czy jednak mimo tego ktoś ma jeszcze jakieś pytania odnośnie projektu tej uchwały. Pytań nie 

było, w związku z tym zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem bądź zarządzającym jest Gmina 

Karczmiska, udostępnianych dla przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z nich. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Artur Karaś, Krzysztof Karaś, Renata 

Kłak, Edyta Kubiś, Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Monika Rymarczyk, Michał 

Walencik, Agnieszka Wałachowska, Justyna Wciseł, Stanisław Włodek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Popiołek 

Michał Walencik stwierdził, że Uchwała nr V/18/2024 w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem bądź zarządzającym jest 

Gmina Karczmiska, udostępnianych dla przewoźników oraz warunków i zasad korzystania 

z nich została podjęta i zamknął ten punkt. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku Gminy Mońki z dnia 31 lipca 

2024 r. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było podjęcie uchwały w sprawie 

rozpatrzenia wniosku Gminy Mońki z dnia 31 lipca 2024 r. Powiedział, że ten projekt uchwały 

był szczegółowo przedstawiony przez mecenasa Pana Michała Banię przed sesją na wspólnym 

posiedzenie stałych Komisji Rady Gminy Karczmiska i radni mieli możliwość zadawania pytań 

dotyczących projektu uchwały. Zapytał, czy jednak mimo tego ktoś ma jeszcze jakieś pytania 

odnośnie projektu tej uchwały. Pytań nie było, w związku z tym zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku Gminy Mońki z dnia 

31 lipca 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (13) 
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Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Artur Karaś, Krzysztof Karaś, Renata Kłak, Edyta Kubiś, 

Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Monika Rymarczyk, Michał Walencik, Agnieszka 

Wałachowska, Justyna Wciseł, Stanisław Włodek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marcin Jarosz 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Popiołek 

Michał Walencik stwierdził, że Uchwała nr V/19/2024 w sprawie rozpatrzenia wniosku 

Gminy Mońki z dnia 31 lipca 2024 r. została podjęta i zamknął ten punkt. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wystąpienia do Sejmu 

Rzeczypospolitej Polskiej z petycją o podjęcie inicjatywy ustawodawczej w zakresie 

nowelizacji ustawy o ochronie zwierząt i innych ustaw powiązanych tematycznie. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było podjęcie uchwały w sprawie 

rozpatrzenia petycji dotyczącej wystąpienia do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej z petycją o 

podjęcie inicjatywy ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustawy o ochronie zwierząt i innych 

ustaw powiązanych tematycznie. Powiedział, że ten projekt uchwały był szczegółowo 

przedstawiony przez mecenasa Pana Michała Banię przed sesją na wspólnym posiedzenie stałych 

Komisji Rady Gminy Karczmiska i radni mieli możliwość zadawania pytań dotyczących projektu 

uchwały. Zapytał, czy jednak mimo tego ktoś ma jeszcze jakieś pytania odnośnie projektu tej 

uchwały. Pytań nie było, w związku z tym zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wystąpienia 

do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej z petycją o podjęcie inicjatywy ustawodawczej w zakresie 

nowelizacji ustawy o ochronie zwierząt i innych ustaw powiązanych tematycznie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Artur Karaś, Krzysztof Karaś, Renata 

Kłak, Edyta Kubiś, Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Monika Rymarczyk, Michał 

Walencik, Agnieszka Wałachowska, Justyna Wciseł, Stanisław Włodek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Popiołek 

Michał Walencik stwierdził, że Uchwała nr V/20/2024 w sprawie rozpatrzenia petycji 

dotyczącej wystąpienia do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej z petycją o podjęcie inicjatywy 
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ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustawy o ochronie zwierząt i innych ustaw 

powiązanych tematycznie została podjęta i zamknął ten punkt. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody za zbycie nieruchomości gminnej. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było podjęcie uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody za zbycie nieruchomości gminnej. Powiedział, że ten projekt uchwały był 

szczegółowo przedstawiony przez mecenasa Pana Michała Banię przed sesją na wspólnym 

posiedzenie stałych Komisji Rady Gminy Karczmiska i radni mieli możliwość zadawania pytań 

dotyczących projektu uchwały. Zapytał, czy jednak mimo tego ktoś ma jeszcze jakieś pytania 

odnośnie projektu tej uchwały. 

Marcin Jarosz powiedział, że tą nieruchomością jest budynek po Szkole Podstawowej w 

Uściążu i ten temat sprzedaży był w ostatnich klatach wielokrotnie poruszany i mieszkańcy nie 

do końca byli zdecydowani, co do sprzedaży tej nieruchomości, jednak ostatnio odbyły się dwa 

spotkania z mieszkańcami, na których mieli oni możliwość wypowiedzenia się w tym temacie i 

oczywiście zdania są podzielone. Część mieszkańców ma świadomość, że budynek, który nie jest 

eksploatowany niszczeje i w niedługim czasie może zamienić się w ruinę i jest za tym, żeby go 

sprzedać i żeby ktoś go w jakiś sposób wykorzystał. Część natomiast nie wyraża akceptacji co do 

planowanej sprzedaży, ponieważ ten budynek ma znaczenie sentymentalne, bo powstał w czynie 

społecznym swoich dziadków, rodziców i większość mieszkańców po prostu chodziła tam do 

szkoły i ma dużo wspomnień związanych z tym miejscem i uważa, że w dalszym ciągu ten 

budynek powinien służyć społeczeństwu z miejscowości Uściąż. Jednak po ostatnich spotkaniach 

mieszkańcy dojrzeli już do decyzji, że budynek niszczeje i słuszną będzie decyzja o jego 

sprzedaży, ale mieszkańcy proszą radnych i władze gminy, że jeśli dojdzie do sprzedaży, to żeby 

pieniądze z tej sprzedaży zainwestować w miejscowość Uściąż, żeby mieszkańcy mieli jakieś 

miejsce wspólnych spotkań np. w formie remontu Remizy OSP Uściąż. 

Zofia Czarnecka powiedziała, że dla mieszkańców jest to bardzo trudna decyzja  bo faktycznie 

tak jak powiedział jej przedmówca Pan Marcin Jarosz ten budynek ma dla mieszkańców wartość 

sentymentalną i jeśli zostanie sprzedany, to automatycznie mieszkańcy nie będą mieli miejsca, w 

którym mogli by się spotykać, więc rozsądnym było by wyremontowanie remizy OSP z tych 

środków pochodzących ze sprzedaży budynku Szkoły Podstawowej. 

Michał Walencik powiedział, że faktycznie kiedyś ten budynek tętnił życiem, bo była tam 

szkoła, no ale niestety teraz stoi on pusty i tak naprawdę są to tylko mury, które grożą 

zawaleniem i nieszczęściem. Powiedział, że teraz trzeba dać szansę komuś, żeby przywrócił 

świetność temu budynkowi. Powiedział też, że ma nadzieję, że radni rozsądnie podejdą do tematu 

i środki ze sprzedaży budynku zostaną rozsądnie rozdysponowane i mieszkańcy będą mieli 

zapewnione miejsce na rozwój kulturalny, sportowy i duchowy. 

Alicja Bełcik powiedziała, że jak najbardziej dołącza się do słów Przewodniczącego i tak jak 

było mówione na spotkaniach z mieszkańcami, te pieniądze w części pochodzące ze sprzedaży 

budynku powinny być przeznaczone na inwestycje, bo to się mieszkańcom należy. 
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Michała Walencik zapytał, czy chce ktoś jeszcze coś dodać. Pytań więcej nie było, w związku z 

tym zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody za zbycie nieruchomości 

gminnej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Artur Karaś, Krzysztof Karaś, Renata 

Kłak, Edyta Kubiś, Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Monika Rymarczyk, Michał 

Walencik, Agnieszka Wałachowska, Justyna Wciseł, Stanisław Włodek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Popiołek 

Michał Walencik stwierdził, że Uchwała nr V/21/2024 w sprawie wyrażenia zgody za zbycie 

nieruchomości gminnej została podjęta i zamknął ten punkt. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku aplikacyjnego i 

przystąpienie do realizacji projektu pod nazwą „Kompleksowa modernizacja 

energetyczna budynków dydaktycznych Zespołu Szkół w Karczmiskach”. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było podjęcie uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na złożenie wniosku aplikacyjnego i przystąpienie do realizacji projektu pod 

nazwą „Kompleksowa modernizacja energetyczna budynków dydaktycznych Zespołu Szkół w 

Karczmiskach”. Powiedział, że ten projekt uchwały był szczegółowo przedstawiony przez 

Sekretarza Gminy Pana Waldemara Gogoła przed sesją na wspólnym posiedzenie stałych 

Komisji Rady Gminy Karczmiska i radni mieli możliwość zadawania pytań dotyczących projektu 

uchwały. Zapytał, czy jednak mimo tego ktoś ma jeszcze jakieś pytania odnośnie projektu tej 

uchwały. Pytań nie było, w związku z tym zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku 

aplikacyjnego i przystąpienie do realizacji projektu pod nazwą „Kompleksowa modernizacja 

energetyczna budynków dydaktycznych Zespołu Szkół w Karczmiskach”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Artur Karaś, Krzysztof Karaś, Renata 

Kłak, Edyta Kubiś, Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Monika Rymarczyk, Michał 

Walencik, Agnieszka Wałachowska, Justyna Wciseł, Stanisław Włodek 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Popiołek 

Michał Walencik stwierdził, że Uchwała nr V/22/2024 w sprawie wyrażenia zgody zgody na 

złożenie wniosku aplikacyjnego i przystąpienie do realizacji projektu pod nazwą 

„Kompleksowa modernizacja energetyczna budynków dydaktycznych Zespołu Szkół w 

Karczmiskach” została podjęta i zamknął ten punkt. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było podjęcie uchwały w sprawie zmian 

w budżecie gminy na rok 2024. Poprosił Skarbnika Gminy Panią Katarzynę Sochę 

o przedstawienie projektu uchwały i uzasadnienia. 

Katarzyna Socha powiedziała, że projekt uchwały i planowane zmiany w budżecie zostały 

radnym przedstawione na wspólnym posiedzeniu wszystkich stałych Komisji Rady Gminy 

Karczmiska kilka minut wcześniej i w związku z tym, nie ma potrzeby kolejny raz tego projektu 

przedstawiać. Jednakże jeśli ktoś ma jakieś pytania, chętnie udzieli na nie odpowiedzi. 

Michał Walencik podziękował za wystąpienie i zapytał czy są jakieś pytania. Nie było, w 

związku z powyższym zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Artur Karaś, Krzysztof Karaś, Renata 

Kłak, Edyta Kubiś, Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Monika Rymarczyk, Michał 

Walencik, Agnieszka Wałachowska, Justyna Wciseł, Stanisław Włodek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Popiołek 

Michał Walencik stwierdził, że Uchwała nr IV/23/2024 w sprawie zmian w budżecie gminy 

na rok 2024 została podjęta i zamknął ten punkt. 

15. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było sprawozdanie Wójta Gminy za 

okres międzysesyjny. Poprosił Wójta Gminy Panią Alicje Bełcik o przedstawienie tego 

sprawozdania.  

Alicja Bełcik przedstawiła sprawozdanie: 
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Szanowni Państwo . 

Pragnę poinformować iż 

I. Ukończona została budowa drogi gminnej nr 108029L (tzw. Żużlówka). na odcinku o 

dł. 1,758 km położonej w miejscowości Głusko Małe, Wolica Kolonia, Wolica. 

Przedsięwzięcie zrealizowano z Rządowego Funduszu Polski Ład: Edycja 8/2023. Wartość 

robót budowlanych objętych przedmiotową inwestycją wynosi 1.935 216,48 zł, natomiast 

kwota Promesy to 1.838 455,66 zł. Wykonawcą powyższych zadań, wyłonionym w 

postępowaniu przetargowym, była firma .Stan-Lub z siedzibą w Bełżycach 

przy ul. Lubelskiej 38.  

 Obecnie trwa procedura administracyjna związana z ujawnieniem prawa własności 

nieruchomości w Sądzie Rejonowym w Wydziale Ksiąg Wieczystych oraz wypłatą 

odszkodowań  za prawo własności nieruchomości przejętych z mocy prawa przez Gminę 

Karczmiska, na podstawie ostatecznej decyzji Starosty Opolskiego, zezwalającej na 

realizację ww. inwestycji drogowej 

 Z 85 osób, które mają otrzymać odszkodowanie, na dzień 13.09.2024 r.  wypłacono 78 

osobom. Na wniosek Gminy Karczmiska  KOWR zrzekł się odszkodowania za 7 działek na 

łączną kwotę 9 593,00 zł. 

II. Zakończono budowę 11 dróg asfaltowych o łącznej dł. 11 km ( w m. Uściąż, w m. Zaborze, 

w m. Mieczysławka, w m. Chodlik, do m. Głusko Duże Kolonia, do m. Górki, ul. Sadowa , 

Kolejowa w m. Karczmiska Pierwsze, ul. Plebanka ul. Wygon ul. Wesoła w m. Karczmiska 

Drugie) z Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych. Wartość 

robót budowlanych objętych przedmiotową inwestycją wyniósł 7 294 249,16 zł, natomiast 

kwota otrzymanej Promesy to 4 987 500,00 zł. Wykonawcą zadania był . RAFDAN Sp. z 

o.o. z Warszawy. 

III. Prace remontowe w budynku po byłej Szkole Podstawowej w Słotwinach  zbliżają się do 

końca. Zgodnie z umową grantową podpisaną w dniu 04.08.2023 r. w  ramach projektu 

funduszu solidarnościowego z fundacją Leroy Merlin. Fundacja Leroy Melin przekazała 

Gminie Karczmiska darowiznę rzeczową w postaci materiałów budowlanych, 

sfinansowania kosztów usług montażowych towarów oraz sfinansowania kosztów dostawy 

materiałów budowlanych na łączną kwotę ok. 1 500 000,00 zł. W ramach grantu wykonano 

następujące prace: wymieniono pokrycie dachu, wymieniono stolarkę drzwiową, 

wymieniono instalację c.o., wymieniono instalację elektryczną, wykonano prace 

wykończeniowe wewnątrz budynku. 

IV. Obecnie trwa modernizacja oczyszczalni ścieków w m. Karczmiska Pierwsze. Umowę 

zawarto 26 marca 2024 r. z firmą Przedsiębiorstwo Produkcyjno-Handlowe WAMACO  

Sp. z o.o. w Lublinie . Dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład „Program 

Inwestycji Strategicznych” na kwotę 5 035 000,00 zł. Łączna kwota inwestycji 

6 576 810,00 zł. 

V. W związku z ogłoszony naborem uzupełniającym przez Lubelski Urząd Wojewódzki 

wniosków w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na 2024 r. Gmina 

Karczmiska złożyła wniosek na dofinansowanie do zadania pn. „Budowa drogi gminnej 

nr 108038L ul. Wesoła w m. Karczmiska Drugie na odcinku 0,425 km”–etap II. 

Koszty kwalifikowalne realizacji zadania (brutt) 462 376,74 zł. Gmina Karczmiska 19 

sierpnia 2024 r. przedłożyła do Lubelskiego Urzędu Wojewódzkiego dokumenty niezbędne 

do zawarcia umowy. Czekamy na informacje dot. terminu ;podpisania umowy. 
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VI. W zawiązku z ogłoszonym w dniu 26 lipca 2024 roku  naborze wniosków 

o dofinansowanie w 2025 roku zadań gminnych ze środków Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg przez Lubelski Urząd Wojewódzki, Gmina Karczmiska złożyła do oceny 

wniosek o dofinansowanie na zadanie pn. „Budowa drogi gminnej nr 108039L - 

ul. Rejtmanówka położonej w m. Karczmiska Drugie na  odcinku o dł. 0,998 km”. 

VII. W zawiązku z ogłoszonym przez Urząd Marszałkowski Województwa Lubelskiego 

w Lublinie naborem wniosków o dofinansowanie na modernizację lub budowę dróg 

dojazdowych do gruntów rolnych realizowanych w 2025 roku, Gmina Karczmiska złożyła 

wniosek o dofinansowanie zadania pn. „Modernizacja (przebudowa) drogi dojazdowej 

do gruntów rolnych ul. Owocowa o długości 998,0 m w m. Karczmiska Drugie, 

Karczmiska Pierwsze, gm. Karczmiska”. Niestety nasza inwestycja nie znalazła się na 

liście przedsięwzięć wytypowanych do dofinansowania ze środków FOGR, pomimo 

złożonego prawidłowo i kompletnego wniosku. 

VIII. Zakończone zostały prace prowadzone przez RAFDAN Sp. z o.o. z Warszawy w ramach 

zadania pn. „Remont (modernizacja) drogi gminnej nr 113420L w m. Uściąż położonej 

na działce nr ew. 1975. Wartość robót budowlanych objętych przedmiotową inwestycją 

wynosi 36 564,65 zł finansowana w ramach realizacji planu funduszu sołeckiego na rok 

2024 Sołectwa Uściąż. 

IX. Rozświetlamy Polskę:  

W dniu 10.09.2024 r. ogłoszono postepowanie przetargowe na Wymianę opraw 

oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Karczmiska. 

Przedsięwzięcie będzie polegało na wymianie 468 szt. opraw oświetlenia ulicznego, które 

obecnie jest nieenergooszczędne.  

Przedsięwzięcie będzie realizowane z Rządowego Funduszu Polski Ład Przewidywana 

wartość Inwestycji 889.200,00 zł w tym 711 360,00 zł dofinansowanie, 177 840 zł wkład 

własny 

X. Partnerstwo Miejski Obszar Funkcjonalny Opola Lubelskiego: Ogłoszono 

postępowanie przetargowe na opracowanie dokumentacji technicznej: 

a) „Modernizacji ujęć wody na terenie gminy Karczmiska”, 

b) „Budowy instalacji odnawialnych źródeł energii, w tym montaż instalacji 

fotowoltaicznych, instalacji kolektorów słonecznych, pomp ciepła na obszarze MOF na 

budynkach użyteczności publicznych”. 

W odpowiedzi na ogłoszony nabór przez Urząd Marszałkowski wspólnie z partnerami 

przygotowujemy wniosek na realizację projektu „Cyfryzacja i elektronizacja usług 

publicznych na terenie MOF Opole Lubelskie” – nabór trwa do 30 września 2024 r.  

XI. Zostały ogłoszone przetargi na sprzedaż złomu – grzejników żeliwnych, zdemontowanych 

Szkoły Podstawowej w Słotwinach oraz na sprzedaż drewna opałowego, pozyskanego z 

działek gminnych. Przetarg na sprzedaż grzejników był nieskuteczny. Otwarcie ofert w 

przetargu na sprzedaż drewna odbędzie się w dniu 13.09. 

XII. Na początku sierpnia przekazano do Urzędu Marszałkowskiego poprawiony projekt 

Gminnego Programu Rewitalizacji. Obecnie czekamy na jego zatwierdzenie. 

XIII. Przygotowujemy się do ogłoszenia postepowania o zamówienie publiczne dot. 

sporządzenia planu ogólnego Gminy Karczmiska wraz z innymi niezbędnymi 

dokumentami, zgodnie z przepisami o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym 

Oszacowano wartość zamówienia. 

Szanowni Państwo  



PROJEKT  ORG.0002.8.2024 

14 
 

10 lipca podpisałam umowę z Wojewódzkim Funduszem ochrony środowiska i 

gospodarki wodnej w Lublinie na dofinansowanie w formie dotacji utylizacji wyrobów 

zawierających azbest. 

Gmina Karczmiska zakończyła realizację tego przedsięwzięcia. Dotyczyło one wymianę pokryć 

dachowych na budynkach służących do produkcji rolnej z Agencji Restrukturyzacji i 

Modernizacji Rolnictwa). Udało się zutylizować 69,64 Mg (megaton) materiałów zawierających 

azbest. Realizacja  polegała na odbiorze azbestu z gospodarstw rolnych, transporcie na 

składowisko odpadów i unieszkodliwieniu materiałów zawierających azbest – bez ponoszenia 

kosztów przez rolników z naszej gminy. 

14 lipca na stadionie miejskim w Józefowie nad Wisłą odbyły się powiatowe zawody 

sportowo- pożarnicze OSP z terenu Powiatu Opolskiego. 

Gminę Karczmiska reprezentowały drużyny męskie OSP Karczmiska i OSP Noworąblów . 

Pierwsze miejsce wywalczyli druchowie z Karczmisk Pierwszych  

natomiast druchowie z OSP Noworąblowa zajęli 4 miejsce. Gratulujemy! 

4 sierpnia odbyło się już po raz ósmy święto Bob(r)u 

Tegoroczne Święto rozpoczęło się muzycznie dzięki zespołowi Junior Band z Poniatowej Na 

scenie wystąpil także: zespół skrzypcowy Kapeli Ludowej „Karczmiaki”, grupy wokalne, 

taneczne, gimnastyczne i akrobatyczne działające przy GBiDK w Karczmiskach, zespół 

śpiewaczy „Ale Babki” KGW z Karczmisk, zespół śpiewaczy KGW „Bez Granic”, a także 

zespoły: VOCAL, Queen Band oraz Grupa Melo. Zabawę pod gwiazdami poprowadził Dj 

Stinexo. 

Goście mole zasmakować wield potraw i produktów regionalnych, jak również obejrzeć stoiska 

promocyjne oraz rękodzielnicze a także wziąć udział w licznych konkursach. Na dzieci czekały 

zaś dmuchane zamki, kolorowe warkoczyki, brokatowe tatuaże, malowanie twarzy, suchy basen, 

autka oraz spotkanie z Misiem Tuptusiem i Królisią. Dla nieco starszych dzieci niebywałą 

atrakcją był trenażer lotu oraz przejażdżki autem terenowym.  

Podczas tegorocznego Święta Bob(r)u prowadzona była akcja charytatywna dla Emilki 

Szlachetki – 8-letniej dziewczynki chorej na cukrzycę. Emilka jest podopieczną Fundacji 

Dzieciom „Zdążyć z pomocą”. Udało nam się zebrać 276 zł. 

Tradycyjnie odbył się konkurs łuskania bobu na czas wzbudził wielkie , a także VIII edycja 

konkursu kulinarnego „Apetyt na bobrowe przysmaki”. Nowością był natomiast konkurs 

plastyczny dla dzieci pt. „Święto Bob(r)u oczami dziecka” – zwycięzcom gratulujemy! 

Warto także dodać, że tegoroczne Święto Bob(r)u zostało objęte patronatem honorowym przez 

Marszałka Województwo Lubelskiego Jarosława Stawiarskiego.  

Serdecznie dziękuję Pani Ewie Nowaczek Dyrektor GBiDM oraz pracownikom za tak 

profesjonalne przygotowanie tego święta. Dziekuję pracownikom Urzędu Gminy i jednostek 

ogranizacyjnych, ochotniczym strażom pożarnym i kołom gospodyń wiejskich za pomoc w 

organizacji. Dziękuję sponsorom za wsparcie. Dziękuja również zaproszonym gościom i 

mieszkańcom za obecność na tym wydarzeniu.  

13 serpin w Lublin na terenie Ośrodka Szkolenia Komendy Wojewódzkiej PSP odbyło się 

uroczyste przekazanie jednostkom PSP i OSP z całego województwa nowoczesnego sprzętu 

strażackiego. Jednostka OSP Karczmiska otrzymała motopompę z wyposażeniem. Sprzęt dla 

naszej jednostki odebraliśmy razem z naczelnikiem OSP Karczmiska Panem Konradem Piłatem. 

27 sierpnia szczodroki karczmiskie ( tj drożdzowe rogaliki z dodatkiem buraka cukrowe 

goktóre wypiekane były zawsze na 5 stycznia trafiły na ministerialną listę produktów 

tradycyjnuch. 
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Dziękujemy Pani Małgorzacie Karaś Przewodniczącej i członkom Koła Gospodyń Wiejskich za 

zaangażowanie  i wielki wkład by zachować naszą tradycję i uczyć jej młode pokolenie. Do tej 

pory na tej liście znalazły się pierogi z bobu oraz karczmiski barszcz biały. 

W dniu 12 września 2024 r. w sali konferencyjnej Urzędu Gminy odbyło się spotkanie 

dot. planowanego wpisu na krajową listę niematerialnego dziedzictwa kulturowego 

obrzędów z Karczmisk takich jak „Herody” i „Szczodroki”. 

W spotkaniu uczestniczyło 23 osoby, byli to przedstawiciele Urzędu Gminy, jednostek 

organizacyjnych Gminy: Zespołu Szkół w Karczmiskach, GBiDK w Karczmiskach, organizacji 

pozarządowych tj. Klubu Seniora, KGW i OSP z Karczmisk i wiele osób, którzy mieszkają lub 

mieszkali w Karczmiskach i pamiętają kultywowane tradycje i obrzędy. Uczestniczy spotkania 

dzielili się swoimi wspomnieniami i opowiadaniami dot. tradycji  

i obrzędów z Karczmisk, w tym Herodów i Szczodroków oraz przyniesiono pierwsze zdjęcia, 

kasety wideo i materiały informujące o realizowanych działaniach. Spotkanie będzie miało swoją 

drugą część za ok. miesiąc. Sprawdzimy jakie materiały źródłowe spłyną do nas: zdjęcia, 

pamiątki, nagrania, wspomnienia i które wykorzystamy do składanego wniosku do Warszawy. 

Zaprosimy do Karczmisk też pełnomocnika wojewódzkiego ds. niematerialnego dziedzictwa, 

który pomoże nam w przygotowaniu wniosku do Narodowego Instytutu Dziedzictwa w 

Warszawie. 

Zostanie również wybrany z grupy osób uczestniczących w spotkaniu (tzw. depozytariuszy) 

przedstawiciel, który w ich imieniu złoży wniosek do Narodowego Instytutu Dziedzictwa w 

Warszawa. 

Zachęcam radnych, sołtysów do przejrzenia własnych albumów, zasobów rodzinnych, pamiątek i 

dostarczenia do Urzędu Gminy w celu  zeskanowania ich i udokumentowania różnorodnych 

działań kulturalnych, które świadczą o naszej bogatej kulturze i tradycji lokalnej  

Szanowni Państwo 

Gminna Komisja ds. szacowania strat spowodowanych niekorzystnymi warunkami 

atmosferycznymi opracowała na podstawie złożonych przez rolników wniosków - 412 

protokołów, które następnie zostały przesłane do Wojewody Lubelskiego w celu potwierdzenia 

szkody w gosp. rolnych położnych na terenie gminy Karczmiska w wyniku przymrozków 

wiosennych. Od dnia 9 września 2024 r. oryginały protokołów są wydawane rolnikom aby mogli 

złożyć je w Agenci Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w celu uzyskania wsparcia 

finansowego. Wsparcie będzie przeznaczone dla producentów rolnych, którzy uprawiają m.in. 

drzewa owocowe, maliny, truskawki czy porzeczki. Pomoc finansową będzie mógł otrzymać 

producent rolny, na którego uprawach wystąpiły szkody na poziomie przekraczającym 30% 

średniej rocznej produkcji roślinnej. Pomocy będzie udzielać Agencja Restrukturyzacji i 

Modernizacji Rolnictwa. Wnioski rolników będą przyjmowane od 1 do 22 października 2024 

roku (w formie on-line) a pomoc będzie wypłacona do końca 2024 roku. Zgodnie z informacjami 

przekazanymi przez Lubelski Urząd Wojewódzki, kwoty wsparcia w zależności od rodzaju 

uprawy, powierzchni i wysokości strat wyniosą od 1500,00 zł/ha do 6000,00 zł/ha. 

Do końca września  2024 r. trwa nabór wniosków o bon energetyczny. Wniosek o wypłatę bonu 

składamy drogą elektroniczną  lub osobiście w Opiece Społecznej w Karczmiskach. 

Zgodnie z projektem ustawy, bon przysługuje gospodarstwom o dochodach nieprzekraczających  

2 500,00 zł na osobę w przypadku gospodarstw jednorodzinnych i 1 700,00 zł na osobą w 

przypadku gospodarstw  wieloosobowych . 

W związku z prowadzonymi kontrolami szamb i przydomowych oczyszczalni ścieków 

przez Urząd Gminy Karczmiska prosimy właścicieli  nieruchomości niepodłączonych do sieci 
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kanalizacyjnej o zgłaszanie się do Urzędu Gminy Karczmiska wraz z niezbędną dokumentacją 

potwierdzającą wywóz  nieczystości tj. rachunki faktury  oraz umowy na wywóz nieczystości. 

W miesiącu sierpniu rolnicy złożyli 381 wniosków o zwrot podatku akcyzowego zawartego w 

cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej. Z tego tytuły na koniec 

października zostanie wypłacona kwota w wysokości – 232  035 ,95 zł.  

Na terenie naszej gminy odbywają się zebrania sołeckie na których wybierani są  sołtysi, 

radni rady sołeckiej  na nową kadencję  i ustalane jest przeznaczenie funduszu sołeckiego . Przed  

nami  spotkania jeszcze w 4 sołectwach. Gratulujemy sołtysom i radnym rady sołeckiej wyboru, 

życzymy satysfakcji i zadowolenia z wykonywanych obowiązków oraz dziękujemy za 

dotychczasową współpracę. 

Drodzy Mieszkańcy w związku z dramatyczną sytuacja na południu Polski, Wójt Gminy , 

kierownicy jednostek organizacyjnych oraz wszyscy pracownicy włączyliśmy się w akcje 

pomocową której celem jest pomoc poszkodowanym w powodzi ludziom i zwierzętom. W 

poniedziałek  rozpoczęliśmy zbiórkę różnorodnych  produktów. 

Dary można przynosić do Gminnej Biblioteki i Domu Kultury w Karczmiskach do najbliższego 

czwartku  tj. 19 września 2024 r. do godz. 18.00. 

Na zakończenie chciała bym złożyć szczególne podziękowania dla Pana Piotra Furtaka i 

Tadeusza Furtaka firmy Furt Pol za wsparcie rzeczowe udzielone przy remoncie budynku po 

byłej szkole podstawowej w Słotwinach oraz okazywaną  pomoc przy realizacji naszych działań. 

Z całego serca dziękujemy. 

16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim były odpowiedzi na interpelacje i 

zapytania radnych. Powiedział, że w związku z tym, że nie było żadnych interpelacji i zapytań 

zamyka ten punkt. 

17. Wolne wnioski i komunikaty. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim były wolne wnioski i komunikaty. 

Zapytał, czy ktoś ma jakieś wnioski, bądź komunikaty. 

Zofia Czarnecka zapytała, czy pomoc powodzianom może być tylko rzeczowa, czy może też 

być finansowa. 

Alicja Bełcik powiedziała, że gmina prowadzi pomoc rzeczową, a być może  w tamtych gminach 

poszkodowanych jest prowadzona pomoc finansowa. 

Grzegorz Bartoś zapytał, co z pozostałym azbestem, który zalega przy drogach. 

Katarzyna Socha powiedziała, że w tej chwili nie ma takich naborów wniosków na usuwanie 

azbestu i jak będą to na pewno gmina będzie z nich korzystać. 

Lucyna Kobiałka powiedziała, że ona zgłaszała ten azbest, który jest zdjęty z remizy OSP w 

Słotwinach i zapytała, co z pojemnikami na odzież. 

Alicja Bełcik powiedziała, że gmina dopilnuje tego tematu, jednak te pojemniki nie są 

własnością gminy i gmina nie może o nich decydować, ani tak jakby ich zabierać. 

Michał Kozieł zapytał, czy gmina posiada fundusz taki awaryjny np. na wypadek wystąpienia 

obfitych ulew, które rozmyły by drogi gminne. Czy naprawy takie byłyby realizowane z 

Funduszu Sołeckiego, czy gmina posiada jakieś środki na tego typu zdarzenia. 
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Katarzyna Socha powiedziała, że Gmina Karczmiska tak jak wszystkie gminy ma rezerwę na 

zarzadzanie kryzysowe, ale tam są określone warunki kiedy taką rezerwę można uruchomić i na 

takie niewielkie zdarzenia, które nie są tzw. kryzysem nie można tych środków uruchomić. 

Dlatego też na spotkaniach z Sołtysami gmina apeluje o to, żeby Sołtysi zabezpieczali sobie w 

swoich Funduszach Sołeckich środki finansowe na ewentualne takie zdarzenia. 

Michał Kozieł powiedział, że właśnie zbliża się zima i mieszkańcy pytają skąd gmina ma 

rezerwę na odśnieżanie i sypanie piaskiem i solą dróg tych które były i tych 13 nowych 

odcinków, które w ostatnim czasie powstały. 

Katarzyna Socha powiedziała, że tak jak najbardziej odśnieżanie dróg należy do bieżących 

działań w zakresie utrzymania dróg i tak jak co roku w budżecie są zabezpieczone środki na to 

działanie i najprawdopodobniej w miesiącu listopadzie zostanie podpisana umowa na to zadanie i 

te środki są zarezerwowane w budżecie. 

Michał Walencik poprosił mieszkańców o przekazywanie darów dla powodzian. Dary są 

zbierane w Gminnej Bibliotece i Domu Kultury w Karczmiskach. Koordynuje tą zbiórkę Wójt 

Gminy Pani Alicja Bełcik, a zajmuje się tym Pani Ewa Nowaczek Dyrektor Gminnej Biblioteki i 

Domu Kultury. Jeszcze raz zaapelował do mieszkańców, żeby się jednoczyli i pomagali jak 

mogli. 

Alicja Bełcik powiedziała, że chciała tylko dodać taką ważną wiadomość, że potrzebne są środki 

higieny osobistej, domestosy, koce, woda pitna, konserwy i nawet karma dla zwierząt 

18. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Karczmiska stwierdził wyczerpanie porządku obrad, po czym 

zamknął V sesję Rady Gminy Karczmiska dziewiątej kadencji. 
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